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Project
Facts

PLOT AREA

DESCRIPTION

TOTAL UNITS

PROPERTY TYPE

NUMBER OF UNITS

STUDIO - 239
1 BEDROOM - 59
2 BEDROOM - 64

RESIDENTIAL & RETAIL

RESIDENTIAL UNITS -
362 SHOP - 6

4705.32 SQ. M./ 50648.00 SQFT

2B + G + 3P + 19 FLOORS + ROOF FLOOR



A B O U T  T H E  P R O J E C T

Stating
Features

All stated services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. 

*Some of the above features are à la carte services.



Dubai
Water Canal

Yach
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Club

Downtown
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The Residences
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D E S I G N D E T A I L S



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.

D E S I G N D E T A I L S

S T U D I O

1  B E D R O O M

2  B E D R O O M

 1  FLOOR - HEALTH CLUB FLOORST



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.

D E S I G N D E T A I L S

S T U D I O

1  B E D R O O M

2  B E D R O O M

TYPICAL FLOOR PLAN
 2ND TO 9TH FLOOR



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.

D E S I G N D E T A I L S

S T U D I O

1  B E D R O O M

2  B E D R O O M

TYPICAL FLOOR PLAN
10TH FLOOR



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.

D E S I G N D E T A I L S

S T U D I O

1  B E D R O O M

2  B E D R O O M

T Y P I C A L  F L O O R  P L A N
1 1 T H  - 1 9 T H  F L O O R



D E S I G N D E T A I L S



D E S I G N D E T A I L S

S T U D I O
T Y P E  1

S T U D I O
T Y P E  2

Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



D E S I G N D E T A I L S

Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

STUDI
O TYPE
3

STUDIO
TYPE 4

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



D E S I G N D E T A I L S

Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

STUDI
O TYPE
5



D E S I G N D E T A I L S



D E S I G N D E T A I L S

Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

1  B E D R O O M
T Y P E  1

1  B E D R O O M
T Y P E  2

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



1
BEDROOM
TYPE 3

1 BEDROOM
TYPE 4

Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

D E S I G N D E T A I L S

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

D E S I G N D E T A I L S

1
BEDROOM
TYPE 5

1 BEDROOM
TYPE 6

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



D E S I G N D E T A I L S



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

D E S I G N D E T A I L S

2 BEDROOM
TYPE 1

2 BEDROOM
TYPE 2

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

D E S I G N D E T A I L S

2 BEDROOM
TYPE 1

2 BEDROOM
TYPE 2

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.



Disclaimer: 1. All stated dimensions and services whether in relation to the building, common areas or individual units are subject to government and local authority approvals. Final dimensions and services will be
stated in your sales and purchase agreement 2. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 3. All dimensions have been provided by our
consultant architects. 4. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 5. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings are not to scale. The
Developer reserves the right to make any revisions whatsoever including for aesthetic purposes. 6. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls
separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 7. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by
the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 8. The units are measured at typical floor in
the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 9. For each unit type, unit sizes and details might be different and your sales and purchase agreement will contain the actual size of each specific
unit.

D E S I G N D E T A I L S

2 BEDROOM
TYPE 1

2 BEDROOM
TYPE 2

تنويـه: 1.إن أبعـاد الغـرف يتـم قياسـها طبقـا للعناصـر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن

الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد والرسـومات تقريبيـة. تخضـع المعلومـات للتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا

يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس حسـاب منطقـة الجنـاح كمنطقـة يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن

وحـدة أخـرى ، والوجـه الخارجـي لجميـع الجـدران الخارجيـة ، والوجـه الخارجـي لجـدار الممـر المحيـط بالوحـدة المجـاورة. 6. ويقـاس حسـاب منطقـة الشـرفة علـى أنهـا المنطقـة التـي يحدهـا الخـط

المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس الوحـدات فـي الطابـق النموذجـي

فـي المبنـى. قـد تختلـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع

والشـراء لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة.
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Where the captivating views of the 
world’s tallest wonder meet tranquil 
waterfront living
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The art of refined living, the truest 
expression of opulence
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Exquisite
elegance, lavish
living
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